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PROCES-VERBAL nr. 02 

al ședinței ordinare a Consiliului raional Hîncești 

mun.Hîncești 

din 04 Aprilie  2025   

Total membri ai Consiliului           33 

Prezenți              33 

Absenți               0 

Absenți: 0 

Absenți motivați: 0 

La ședință au participat: 

• dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului; 

• dl Dimitri VARTIC, Vicepreședintele raionului Hîncești; 

• Dna Aliona GRIGORAȘ, Vicepreședintele raionului Hîncești; 

• șefi ai serviciilor subordonate Consiliului. 

 

 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului: Doamnelor şi Domnilor consilieri! 

Onorată asistenţă! 

 În temeiul art. 45.  alin. (2) din Legea privind administrația publică locală am 

am emis dispoziția nr.35-d din 24 martie 2025 cu privire la convocarea ședinței 

ordinare a Consiliului raional. 

 Conform art.19 alin. (2) din Legea menţionată, şedinţa consiliului local este 

deliberativă dacă la ea sunt prezenţi majoritatea consilierilor aleşi. 

 Din 33 de consilieri aleşi, la şedinţa de astăzi sunt prezenţi __31_. 
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 Ce propuneri sunt referitor la începerea lucrărilor şedinţei? 

TAȘCĂ Nicolae, consilier raional: De început. 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului: Este propunerea de a începe lucrările 

şedinţei. 

 Cine este pentru această propunere vă rog să votaţi. 

     Cine este pentru această propunere vă rog să votaţi. 

     Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0_____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului: Unanim PRO. Şedinţa se consideră 

deschisă. 

Pentru onorarea drapelului Republicii Moldova vă rog să vă ridicaţi. 

 Vă mulţumesc, rog să luaţi loc. 

 La şedinţa de astăzi asistă: 

- şefi ai serviciilor descentralizate şi desconcentrate,  

- reprezentați din cadrul autorităților publice locale de nivelul unu. 

 

        Potrivit art. 16 alin. (7) al Legii privind administraţia publică locală consiliul 

alege prin vot deschis, cu votul majorităţii consilierilor prezenţi, pentru durata unei 

şedinţe, un preşedinte care o prezidează.  

Vă reamintesc, că la Vă reamintesc, că la şedinţa din 24 IANUARIE 2025, dl 

OLIȘEVSCHI Sergiu a fost desemnat să semneze procesul-verbal şi deciziile în 

cazul în care Preşedintele şedinţei va fi în imposibilitate de a le semna.  



          

Cine este pentru această propunere vă rog să votaţi. 

          Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0_____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului Unanim PRO. Potrivit articolului 

menţionat mai sus (art.16) preşedintele şedinţei este asistat de secretarul consiliului.  

 

Rog președintele să preia conducerea ședinței consiliului, asistat de secretarul   

consiliului raional. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Bună ziua, stimați consilieri, dle 

președinte, vicepreședinți, invitația, astăzi data de 4 se convoacă ședința ordinară a 

Consiliului raional Hîncești, care se declară deschisă. Stimați colegi, potrivit legii, 

secretarul Consiliului  întocmește procesul-verbal.   

Este necesar să alegem secretariatul ședinței care va fi responsabil de numărarea 

voturilor în ședință. Se propune ca să fie ales din 3 persoane. 

Cine este pentru această propunere, vă rog să votați? 

 

       Pro _32_, împotrivă ___0__, s-au  abținut __0_  

 

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul raional Bogdan Zinaida a venit. 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Unanim, mulțumesc. 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:   Rog să înaintați 3 candidaturi.  

 

BOBROV Valeriu, consilier raional: Moraru Vasile. 

LOGHIN Anatolie, consilier raional: Țurcan Grigore. 

LAMBOS Elena, consilier raional: Chiriac Tudor. 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Cine este pentru această 

componență nominală Vă rog, votați. 

 

Pro _32_, împotrivă ___0__, s-au  abținut __0_  

 

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Unanim, mulțumesc. 



 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Stimaţi consilieri, pentru 

desfăşurarea şedinţei în mod organizat propun să aprobăm un regulament al şedinţei 

de astăzi. Pentru raportarea chestiunii până la 5 minute; pentru întrebări şi propuneri 

până la 7 min. Vă rog, alte propuneri?   

MORARU Ion, consilier raional: Onorată asistență, eu propun ca în ordinea de zi 

să fie inclus informația despre la ce etapă stăm cu trecerea de la autoritatea 

drumurilor la bilanț a drumului Lăpușna-Stolniceni, și a doua întrebare eu am avut 

o interpelare către consiliul raional, dar nu s-a dat răspuns. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Mulțumesc, dl consilier. Această 

întrebare o să punem la diverse.  

GAJIU Vasile, consilier raional: Eu vreau să mă adresezi cu întrebarea din comisia 

de specialitate, cu privire la încetarea mandatului dlui Bunduchi, ca să-și dăie darea 

de seamă pe perioada de un an și jumătate care a activat ca vicepreședinte în consiliul 

raional. Ce activitate a făcut dl vicepreședinte? 

BUNDUCHI Ion, Șeful Oficiului Teritorial al Cancelariei de Stat Hîncești: 

Mulțumesc, dl Vasile. Orice dare de seamă trebuie să fie înștiințată din timp. Dacă 

era o solicitare de la consilierii marea majoritatea, eu veneam cu un raport. Nu pot 

să dau acuma un raport nepregătit. Dacă era așa solicitare din partea consilierilor sau 

dlui președinte, macăr că am ce raporta. 

GAJIU Vasile, consilier raional: Dna secretară, Dvs. ați informat pe dl 

vicepreședinte că la comisia buget și finanțe s-a ridicat întrebarea că trebuie să vie 

cu un raport pe perioada de un an și jumătate? 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Stimați consilieri, eu v-am răspuns 

data trecută în comisie, solicitarea rapoartelor de la vicepreședinți, șefi de direcție, 

structurile subordonate consiliului raional se planifică în planul de activitatea a 

consiliului raional Hîncești care a fost aprobat în luna decembrie  2024. Dacă nu ați 

stabilit atunci în plan, atunci ați putut solictat în modul stabilit de lege către consiliul 

raional. 

GAJIU Vasile, consilier raional: Dar totuși noi cerem ca la ședința următoare a 

consiliului toți vicepreședinții să vie cu dări de seamă, ca să ascultăm. Noi avem tot 

dreptul să cerem să vedem activitatea vicepreședinților. Dna secretară, vă rog frumos 

și dl Bunduchi să vie cu darea de seamă. 

Din sală: Solicitare în scris. 

COLȚA Vasile, consilier raional: Dl Președinte, eu consider la propunrea dlui 

Gajiu că nu este chiar bună, noi vrem să aflăm pentru ce a fost eliberat Ursu? Am o 

propunere ca să facem un demers toți 15 consilieri, și să începem a asculta pe fiecare 



vicepreședinte, președinte, șefii de direcții să facem ședință extraordinară și să 

schimbăm lucrurile, dar aceasta e populism. 

MORARU Anatolie, consilier raional: Ca să scoatem de pe rol cu darea de seamă, 

conform Legii nr.768 privind statutul alesului local, comisia are dreptul la controlul 

autorităţii administraţiei publice locale şi serviciile publice subordonate consiliului 

sau primăriei respective, precum şi agenţii economici... Comisia este în drept sau 

consilierul să ceară darea de seamă sau orice altă informație care îl interesează. Dl 

Gajiu, scrieți în scris și gata. Sunt obligate conform legii în cauză, art.17 privind 

alesul local. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Stimați consilieri, poate continuăm 

lucrările ședinței. Pentru raportarea chestiunii până la 5 minute; pentru întrebări şi 

propuneri până la 7 min.  

 

Cine este pentru ? Împotrivă ? S-a abținut? 

          Pro _33_, împotrivă ___0__, s-au  abținut __0_  

 

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul raional Deviza Rodica a venit. 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Unanim, mulțumesc. 

 

GAJIU Vasile, consilier raional: Întrebarea mea se pune la vot.  

 



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Nu se pune la vot, dl consilier. Dvs. 

trebuie să aveți în scris, credeți Dvs că noi nu suntem cointeresați să ascultăm. Da-

ți să facem conform regulamentului.  

MORARU Anatolie, consilier raional: Se poate și verbal. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dați să facem o ședință 

extraordinară. Astăzi avem o ședință cu 40 de întrebări. Pentru şedinţa Consiliului 

de astăzi se propune proiectul ORDINII DE ZI pe care îl aveţi în faţă.  

În mod corespunzător, menționez că proiectele deciziilor au fost examinate de 

comisiile consultative de specialitate ale Consiliului Raional. Ce propuneri sînt 

privitor la ordinea de zi? 

Din sală: Aprobarea ordinii. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Cine este pentru aprobarea ordinii 

de zi, poftim votați? 

 

Cine este pentru ? Împotrivă ? S-a abținut? 

          Pro _31_, împotrivă ___0__, s-au  abținut __2_  

 

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __1_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __1_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierii raionali Gajiu Vasile, Moraru Ion s-au abținut. 

ORDINEA DE ZI PROPUSĂ: 

1. Cu privire la încetarea mandatului de vicepreședinte al raionului Hîncești 

înainte de termen 

                      Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

2. Cu privire la aprobarea raportului privind executarea bugetului raional pentru 

anul 2024 



                   Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

3. Cu privire la efectuarea unor modificări şi completări în bugetul raional pentru 

anul 2025 

                      Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

4. Cu privire la aprobarea Normativelor vizând numărul abonamentelor de 

telefonie de serviciu, faxuri, telefoane mobile pentru angajații Consiliului 

raional Hîncești pentru anul 2025 

                 Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

5. Cu privire la aprobarea proiectului „IS HI interactiv culture” /„Iași 

Hîncești – cultură interactivă”                                                         
        Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

6. Cu privire la aprobarea proiectului „NO BORDERS TO HEALTH” 

/„SĂNĂTATE FĂRĂ FRONTIERE”                                                         
                  Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                 dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și 

Cooperare Transfrontalieră 

 

7. Cu privire la aprobarea Proiectului „Tabără de excelență – PUNTE 

educațională între Maramureș-Hîncești-Strășeni-Ungheni, ediția 2025” 

 

              Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

8. Cu privire la aprobarea și solicitarea finanţării din partea Consiliului 

Județean Maramureș pentru proiectul „Reabilitarea Taberei de odihnă 

„Privighetoarea din satul Bobeica, raionul Hîncești” 

                Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

9. Cu privire la aprobarea proiectului „STROLLING THROUGH 

HISTORY” /„La pas prin istorie”                                                         
               Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  



                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

10. Cu privire la aprobarea proiectului „Building Together European 

Inclusive Education across borders” /„Construind împreună educația 

europeană incluzivă dincolo de frontiere”                                                         
        Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

11. Cu privire la numirea în funcția de conducător al OLSDÎ Hîncești 

(Direcția Învățământ Hîncești) 

             Raportor:  dl Dionis URSU, Șef Secția Administrație Publică, 

Probleme de Secretariat și Protocol 

 

12. Cu privire la încorporarea cetăţenilor născuţi în anii 1998 – 2007 (născuți 

pînă la 31 iulie)   în serviciul militar în termen, cu termen redus sau cel 

civil în aprilie - iulie 2025 

         Raportor: dl Mihail COȘLEȚ, comandant Centrul Militar Teritorial 

Hînceşti;                                                                                   

13. Cu privire la comercializarea unor active neutilizate 
 Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

 

14. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Bobeica” 

         Raportor:  dl Constantin BABUCI, șeful IMSP „Centrul de Sănătate Bobeica” 

15. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Bujor” 

                  Raportor: dna Maria DAVID, șefa IMSP „Centrul de Sănătate Bujor” 

16. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate 

Ciuciuleni” 

            Raportor: dl Ion CHERDIVARĂ, șeful IMSP „Centrul de Sănătate 

Ciuciuleni” 

17. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate 

Crasnoarmeiscoe ” 

Raportor:dl  Igor DANILCENCO, șeful IMSP „Centrul de Sănătate 

Crasnoarmeiscoe” 

 

18. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Lăpușna-

Pașcani ” 

            Raportor: dna Ludmila ANDRONIC, șefa IMSP „Centrul de Sănătate 

Lăpușna-Pașcani ”         

19. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Sărata-

Galbenă” 



         Raportor: dl Boris LÎSÎI, șeful IMSP „Centrul de Sănătate Sărata-Galbenă ” 

20. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Hîncești” 
         Raportor: dna  Lilia TĂNASE, șefa IMSP „Centrul de sănătate  Hîncești” 

21. Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor încăperi și spații 

neutilizate de către Instituția Medico Sanitară Publică “Centrul de 

Sănătate Hîncești”  

          Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

22. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Spitalul Cărpineni” 

Raportor: dl Ion PURICE, Director IMSP Spitalul Cărpineni 

23. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul Stomatologic  

Hîncești” 

                  Raportor: Constantin MOCANU, Director-interimar IMSP Centrul 

Stomatologic  Hîncești 

24. Cu privire la aprobarea Planului teritorial de combatere a hepatitelor 

virale B, C și D pentru anii 2025-2028 pentru raionul Hîncești                 
 Raportor: dl Oleg CEBOTARI, Șef Direcție „Centrul de Sănătate 

Publică Hîncești” 

25. Cu privire la aprobarea Planului de Acțiuni Privind realizarea 

Programului Național privind sănătatea mintală pentru anii 2023-2027  
Raportor: dl Oleg CEBOTARI, Șef Direcție „Centrul de Sănătate 

Publică Hîncești 

 

26. Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional Hînceşti nr. 03/21 

din 22.12.2023 „Cu privire la desemnarea componenței Comisiei de 

cenzori a  ÎM ,,Centrul Stomatologic Raional Hîncești” 
Raportor: dna Aliona GRIGORAȘ, vicepreședinte al raionului 

              dna Elena MORARU TOMA, Secretarul Consiliului raional 

Hîncești 

 

27. Cu privire la constituirea  Consiliului  Administrativ a Instituţiei  Medico-

Sanitare publice IMSP „Spitalul Cărpineni” 

Raportor: dna Aliona GRIGORAȘ, vicepreședinte al raionului 

                          dna Elena MORARU TOMA, Secretarul Consiliului raional 

Hîncești 

28. Cu privire la aprobarea acordului pentru efectuarea lucrărilor de 

renovare și conservare a eficienției energetice a blocului chirurgical la 

IMSP “Spitalul Raional Hîncești” 

       Raportor: dl Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

29.  Cu privire la defrișarea arborilor 

Raportor: dl Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 



 

30. Cu privire la efectuarea unor modificări și completări la Decizia nr. 07/25 

din 17 decembrie 2024 cu privire la Programul de întreținere și reparație 

a drumurilor publice pentru anul 2025 

            Raportor: Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

 

31. Cu privire la aprobarea listei beneficiarilor de locuințe sociale în locațiune 
       Raportor: dl Dionis URSU, Șef Secția Administrație Publică, Probleme 

de Secretariat și Protocol 

 

32. Cu privire la transmiterea unor mijloace fixe 

            Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

                 Dna Svetlana VRABIE, contabil-șef Aparatul Președintelui 

33.  Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor spații neutilizate 

    Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

               dna Svetlana VRABIE, contabil-șef Aparatul Președintelui 

34. Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor active  neutilizate de 

către Direcția Cultură și Turism Hîncești 

    Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

               dna Mariana JALBĂ, Șefa Direcției Cultură și Turism  

35. Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional Hînceşti nr. 07/07 

din 17.12.2024 „ Privind transmiterea, unor bunuri  în administrarea 

Instituției Publice Gimnaziul ”Mihai Viteazul” și transmiterea activelor 

din proprietatea publică a bugetului raional în proprietatea publică a 

UATde nivelul I” 

      Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

36. Cu privire la aprobarea Cadastrului funciar al raionului conform situației 

la 01 ianuarie 2025 

     Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

37. Cu privire la aprobarea Listei bunului imobil proprietate publică a raionului 

    Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

38. Cu privire la inițierea procedurii de formare a sectorului de teren aferent 

unor obiective  

       Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

39. Cu privire la aprobarea formării prin separare a unor bunuri imobile din 

terenul cu numărul cadastral 5301205.083 

 Raportor:  dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații funciare și Cadastru   

40. Cu privire la desemnarea unui consilier care va semna deciziile 

Consiliului în cazul în care Preşedintele ședinței va fi în imposibilitate de 

a le semna 

                      Raportor: președintele ședinței 



Diverse. Interpelări. Întrebări. 

 

ORDINEA DE ZI VOTATĂ: 

 

1. Cu privire la încetarea mandatului de vicepreședinte al raionului Hîncești 

înainte de termen 

                      Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

 

2. Cu privire la aprobarea raportului privind executarea bugetului raional pentru 

anul 2024 

                   Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

3. Cu privire la efectuarea unor modificări şi completări în bugetul raional pentru 

anul 2025 

                      Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

4. Cu privire la aprobarea Normativelor vizând numărul abonamentelor de 

telefonie de serviciu, faxuri, telefoane mobile pentru angajații Consiliului 

raional Hîncești pentru anul 2025 

                 Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

5. Cu privire la aprobarea proiectului „IS HI interactiv culture” /„Iași 

Hîncești – cultură interactivă”                                                         
        Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

 

6. Cu privire la aprobarea proiectului „NO BORDERS TO HEALTH” 

/„SĂNĂTATE FĂRĂ FRONTIERE”                                                         
                  Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                 dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și 

Cooperare Transfrontalieră 

7. Cu privire la aprobarea Proiectului „Tabără de excelență – PUNTE 

educațională între Maramureș-Hîncești-Strășeni-Ungheni, ediția 2025” 

 

              Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 



8. Cu privire la aprobarea și solicitarea finanţării din partea Consiliului 

Județean Maramureș pentru proiectul „Reabilitarea Taberei de odihnă 

„Privighetoarea din satul Bobeica, raionul Hîncești” 

                Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

9. Cu privire la aprobarea proiectului „STROLLING THROUGH 

HISTORY” /„La pas prin istorie”                                                         
               Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

10. Cu privire la aprobarea proiectului „Building Together European 

Inclusive Education across borders” /„Construind împreună educația 

europeană incluzivă dincolo de frontiere”                                                         
        Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

11. Cu privire la numirea în funcția de conducător al OLSDÎ Hîncești 

(Direcția Învățământ Hîncești) 

             Raportor:  dl Dionis URSU, Șef Secția Administrație Publică, 

Probleme de Secretariat și Protocol 

 

12. Cu privire la încorporarea cetăţenilor născuţi în anii 1998 – 2007 (născuți 

pînă la 31 iulie)   în serviciul militar în termen, cu termen redus sau cel 

civil în aprilie - iulie 2025 

         Raportor: dl Mihail COȘLEȚ, comandant Centrul Militar Teritorial 

Hînceşti;                                                                                         

13. Cu privire la comercializarea unor active neutilizate 
            Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

14. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Bobeica” 

         Raportor:  dl Constantin BABUCI, șeful IMSP „Centrul de Sănătate Bobeica” 

15. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Bujor” 

                  Raportor: dna Maria DAVID, șefa IMSP „Centrul de Sănătate Bujor” 

16. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate 

Ciuciuleni” 

            Raportor: dl Ion CHERDIVARĂ, șeful IMSP „Centrul de Sănătate 

Ciuciuleni” 

17. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate 

Crasnoarmeiscoe ” 



Raportor:dl  Igor DANILCENCO, șeful IMSP „Centrul de Sănătate 

Crasnoarmeiscoe” 

18. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Lăpușna-

Pașcani ” 

            Raportor: dna Ludmila ANDRONIC, șefa IMSP „Centrul de Sănătate 

Lăpușna-Pașcani ”       

19. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Sărata-

Galbenă” 

         Raportor: dl Boris LÎSÎI, șeful IMSP „Centrul de Sănătate Sărata-Galbenă ” 

20. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Hîncești” 
         Raportor: dna  Lilia TĂNASE, șefa IMSP „Centrul de sănătate  Hîncești” 

21. Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor încăperi și spații 

neutilizate de către Instituția Medico Sanitară Publică “Centrul de 

Sănătate Hîncești”  

          Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

22. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Spitalul Cărpineni” 

Raportor: dl Ion PURICE, Director IMSP Spitalul Cărpineni 

23. Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul Stomatologic  

Hîncești” 

                  Raportor: Constantin MOCANU, Director-interimar IMSP Centrul 

Stomatologic  Hîncești 

24. Cu privire la aprobarea Planului teritorial de combatere a hepatitelor 

virale B, C și D pentru anii 2025-2028 pentru raionul Hîncești                 
 Raportor: dl Oleg CEBOTARI, Șef Direcție „Centrul de Sănătate 

Publică Hîncești” 

25. Cu privire la aprobarea Planului de Acțiuni Privind realizarea 

Programului Național privind sănătatea mintală pentru anii 2023-2027  
Raportor: dl Oleg CEBOTARI, Șef Direcție „Centrul de Sănătate 

Publică Hîncești 

26. Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional Hînceşti nr. 03/21 

din 22.12.2023 „Cu privire la desemnarea componenței Comisiei de 

cenzori a  ÎM ,,Centrul Stomatologic Raional Hîncești” 
Raportor: dna Aliona GRIGORAȘ, vicepreședinte al raionului 

              dna Elena MORARU TOMA, Secretarul Consiliului raional 

Hîncești 

27. Cu privire la constituirea  Consiliului  Administrativ a Instituţiei  Medico-

Sanitare publice IMSP „Spitalul Cărpineni” 

Raportor: dna Aliona GRIGORAȘ, vicepreședinte al raionului 

                          dna Elena MORARU TOMA, Secretarul Consiliului raional 

Hîncești 



28. Cu privire la aprobarea acordului pentru efectuarea lucrărilor de 

renovare și conservare a eficienției energetice a blocului chirurgical la 

IMSP “Spitalul Raional Hîncești” 

       Raportor: dl Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

29.  Cu privire la defrișarea arborilor 

Raportor: dl Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

30. Cu privire la efectuarea unor modificări și completări la Decizia nr. 07/25 

din 17 decembrie 2024 cu privire la Programul de întreținere și reparație 

a drumurilor publice pentru anul 2025 

            Raportor: Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

31. Cu privire la aprobarea listei beneficiarilor de locuințe sociale în locațiune 
       Raportor: dl Dionis URSU, Șef Secția Administrație Publică, Probleme 

de Secretariat și Protocol 

32. Cu privire la transmiterea unor mijloace fixe 

            Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

                 Dna Svetlana VRABIE, contabil-șef Aparatul Președintelui 

33.  Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor spații neutilizate 

    Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

               dna Svetlana VRABIE, contabil-șef Aparatul Președintelui 

34. Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor active  neutilizate de 

către Direcția Cultură și Turism Hîncești 

    Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

               dna Mariana JALBĂ, Șefa Direcției Cultură și Turism  

35. Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional Hînceşti nr. 07/07 

din 17.12.2024 „ Privind transmiterea, unor bunuri  în administrarea 

Instituției Publice Gimnaziul ”Mihai Viteazul” și transmiterea activelor 

din proprietatea publică a bugetului raional în proprietatea publică a 

UATde nivelul I” 

      Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

36. Cu privire la aprobarea Cadastrului funciar al raionului conform situației 

la 01 ianuarie 2025 

     Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

37. Cu privire la aprobarea Listei bunului imobil proprietate publică a raionului 

    Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

38. Cu privire la inițierea procedurii de formare a sectorului de teren aferent 

unor obiective  

       Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

39. Cu privire la aprobarea formării prin separare a unor bunuri imobile din 

terenul cu numărul cadastral 5301205.083 



 Raportor:  dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații funciare și Cadastru   

40. Cu privire la desemnarea unui consilier care va semna deciziile 

Consiliului în cazul în care Preşedintele ședinței va fi în imposibilitate de 

a le semna 

                      Raportor: președintele ședinței 

 

Diverse. Interpelări. Întrebări. 

01 S-A EXAMINAT: 02/01 Cu privire la încetarea mandatului de 

vicepreședinte al raionului Hîncești înainte de termen 

                      Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Se propune chestiunea cu nr. 02/01 

din ordinea de zi Cu privire la încetarea mandatului de vicepreședinte al raionului 

Hîncești înainte de termen. Raportor Sergiu PASCAL. Avizele comisiilor?  
 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: Stimați 

consilieri, bună ziua. Vă anunț că din cele patru comisii consultative de specialitate 

au avut loc. La proiectul 02/01 avem patru avize pozitive. 

IONIȚĂ Sergiu, consilier raional: Am o întrebare, la proiectul dat. Funcția rămâne 

vacantă de vicepreședinte? Noi următoarea ședință o să fie peste 3 luni. Una din cele 

mai importante funcții, este funcția de vicepreședinte al raionului Hîncești pe 

domeniul economic. Eu cred că astăzi, Dvs. trebuia să fiți gata și să veniți cu o 

candidatură care să preie funcția. 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului Hîncești: Mandatul trecut eu 2 ani și 

jumătate am fost fără un vicepreședinte. În unele cazuri Dvs. spuneți că totuși trebuie 

să facem economie și să rămânem cu doar unul, dar acum vă contraziceți.  

ȚURCAN Grigore, consilier raional: Este Regulamentul consiliului. 

COLȚA Vasile, consilier raional: În ședința trecută, Dvs..... 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului Hîncești: Trebuie să identificăm 

persoana. 

BUNDUCHI Ion, Șeful Oficului Teritorial Hîncești al Cancelariei de Stat: Dl 

Colța, eu vă rog frumos,  data trecută matale m-ați atacat la persoană, eu vă 

preîntâmpin încă odată, nu mă atacați că o să fiți atacat prin judecată. Vorbiți normal, 

sunteți în ședința consiliului raional. Și nu sunteți persoana care să îmi arătați 

comportament de moralitate. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dna secretar, vă rog. 



MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: Stimați 

consilieri, atunci când vorbiți de funcția publică, întradevăr funcția publică devine 

vacantă. În cazul discutat este o funcție cu statut de demnitate publică, și Dvs. 

cunoașteți că funcția de vicepreședinte se propune de către președintele raionului și 

este votată de către consilieri. Decizia aparține președintelui, dacă este necesar de a 

propune de a fi numit în funcția de vicepreședinte o altă persoană. 

GAJIU Vasile, consilier raional: Eu propun să rămânem cu 2 doi vicepreședinți. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Eu tot sunt pentru aceasta, dar 

trecem la ordinea de zi. Întrebarea dată, noi o să consultăm în altă ședință. Avizele 

sunt toate patru pozitive. Se supune votului proiectul 02/01, Cine este pentru, vă rog 

votați. 

 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____1_____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __1_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

 

UDUDOVICI Ivan, Președintele ședinței: Eu am o întrebare, consilierul raional 

poate să fie și director de școală sau nu? Ați spus că o să primiți răspuns de la ANI, 

avem răspunsul? 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Noi am zis că problema în cauză nu 

este în competența noastră. 

GHERELA Galina, consilier raional: Deja sa făcut și interpelare, deja așteptăm și 

răspunsul, eu personal am înaintat, așteptăm. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Mă folosesc de funcția de președinte 

și îi mulțumim dlui Bunduchi pentru activitate. 



__________________________________________________________________ 

S-A EXAMINAT: 02/02 Cu privire la aprobarea raportului privind executarea 

bugetului raional pentru anul 2024 

                   Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

                                                                                                          

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Se propune spre examinare 

chestiunea cu nr.02/02 din ordinea de zi. Avizele comisiilor la proiectul de decizie 

02/02? 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești:  Patru comisii 

de specialitate au acordat avize pozitive.  

TASCĂ Nicolae, Președintele ședinței: Supun votului proiectul 02/02, vă rog 

votați. 

 

  Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____1_____. 

   

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __01_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _1_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul raional Orhian Nicolae s-a abținut. 

 

S-A EXAMINAT: 02/03 Cu privire la efectuarea unor modificări şi completări în 

bugetul raional pentru anul 2025 

                      Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 



 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Se propune chestiunea cu nr.02/03 din 

ordinea de zi Cu privire la efectuarea unor modificări şi completări în bugetul raional pentru 

anul 2025. Cu toate că a fost discutat în toatele comisiile , îi dăm cuvântul dnei Erhan, vă rog 

frumos. 

 

ERHAN Galina, Șefa-intermară, Direcția Generală Finanțe: Bună ziua la toți. 

În comisiile de specialitate au parvenit unele modificări, astfel la Anexa nr.3 care 

sunt repartizate din componenta raională. În comisii au fost înaintate propunerile și 

le aduc la cunoștință încă odată. Tabela respectivă se complectează cu patru puncte 

cu textul  

 

Astfel, pct 2 din proiectul de decizie suma de 3304,3 mii lei se substituie cu suma de 

4347,0 mii lei. Și Anexa nr.4 prin care sunt repartizate alocațiile din Fondul de 

Rezervă a Consiliului raional, pct.19 suma de 1000 de lei s-a modificat cu suma de 

10 mii lei, și pct.20, suma de 10 mii lei s-a modificat cu suma de 20 mii lei. Astfel, 

suma de 107 mii lei din Fondul de Rezervă se substituie cu  suma de 126,0 mii lei. 

În Anexa nr.1 ceea ce ține de aprobarea alocațiilor din contul soldului disponibil al 

Consiliului raional la situația de 31.12.2024 și anume repartizarea a 6 mln. Au fost 

în comisii diferite propuneri. Astfel vă aparține decizia consilierilor. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: modificările la prezenta notă vor fi 

efectuate în Anexa nr. 3 la proiectul de decizie. 

GAJIU Vasile, consilier raional: Dna Galina, eu în comisie am ridicat întrebarea 

cu proiectul cu Nârnova, cu apa, unde se află ele? Consiliul raional trebuie să 

plătească cotizație. Noi am ridicat întrebarea că trebuie să achităm cotizația de 150 

mii lei. 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului Hîncești: Dl președinte, dacă îmi 

permiteți. Aici sunt și primarii, acest proiect nu este despre aprovizionarea cu apă. 

Aprovizionarea cu apă astăzi în Parlament se votează 17 mln., pe care s-a insistat 

foarte și ieri în Guvern a fost aprobat și astăzi în Parlament se aprobă 17 mln. lei 

pentru acestea 10 localități. Despre ceea ce spuneți Dvs., acesta este un proiect de 

GM Bobeica 
Cheltuieli termoenergetice ( energia 

electrică) 
300,0 

LT „Mihai 

Eminescu” 

 mun. Hîncești 

Cheltuieli termoenergetice (gaze și 

energia electrică) 
328,5 

LT Lăpușna 
Cheltuieli termoenergetice (gaze și 

energia electrică) 
300,0 

GM Bozieni 

Cheltuieli termoenergetice ( energia 

electrică) 
38,0 

Lucrări de schimbare a tâmplăriei din 

PVC (geanuri) 
76,2 



asociație intercomunitară de dezvoltare, este cu totul altceva. Este o asociație care 

noi am fondat-o, 10 primării din raionul Hîncești și 10 din raionul Nisporeni. Da, era 

contribuția în dependență de raion, Consiliul raional câte 150 de mii și primăriile în 

dependență de nr. de locuitori. Anul trecut a fost decizia, nu am achitat și am spus și 

în comisia că nu am văzut activitate. La ultimele ședințe ale asociației nu am 

participat și nu cunosc. Din discuția cu curatorul de la ședință, noi am vorbit că în 

luna iunie o să identificăm, dar trebuie să vă arăt și bugetul asociației, decideți dvs. 

Dar bugetul asociației poate să apară alte întrebări la asociația dată. Eu vă arăt 

integral bugetul și dacă Dvs. 

COZLAN Petru, primarul s.Cățeleni: Dl președinte, pur teoretic, noi ne-am 

asumat niște responsabilități în fața partenerilor francezi care ne-au pus să formăm 

ADI. Noi trebuie să punem pe roate această asociație și să obținem finanțări de la 

partenerii noștri. Noi suntem gata cu colegii care fac parte din acest ADI, să ne 

asumăm niște responsabilități. Dați să fim convingători dacă ceva nu sa primi atunci 

să ridicăm brațele în sus, dar azi...  

MORARU Ion, consilier raional: Eu vin cu o întrebare, este Fondul de Rezervă. 

Din câte cunosc eu sursele din fondul de rezervă se alocă în caz de situații 

excepționale sau intemperii. Conform regulamentului Consiliului raional din Fondul 

de Rezervă toate sursele se atribuie în dacăeste decizia Comisiei Situații 

Excepționale și după rezultatul la acest capitol. 

ERHAN Galina, Șefa-intermară, Direcția Generală Finanțe: Nu am înțeles 

întrebarea. 

UDUDOVICI Ivan, consilier raional: Cât ne mai trebuie să finalizăm acest 

proiect? 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului Hîncești: Nu confundăm două 

proiecte, stimați primari sunt două proiecte diferite. Unul început în 2013 cu 

magistrala și cu stația de tratare, în acest an se alocă aceste 17 mln. și proiectul se 

finalizează. Înafară de o localitate care  în 2013 nu a fost introdusă în acest proiect, 

Mirești. Acum 17 mln. toate 10 localități înafară de Mirești. Cu Mirești o să lucrăm 

aparte, o să fie posibilitate să venim și să finalizăm. Cu magistrala care se dau aceste 

17 mln., întrebarea e închisă. Al doilea proiect care îl finalizăm în luna august unde 

a contribuit consiliul raional cu 6 mln 300, proiectul de 63 mln. Contribuția de 6 mln 

300 a achitat Consiliul raional, beneficiză primăriile, dar le-am achitat noi. S-a luat 

decizia și finalizează Apele Moldovei acest proiect. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dna Erhan, Dvs. mai aveți ceva de 

complectat? 



ERHAN Galina, Șefa-intermară, Direcția Generală Finanțe: Întrebarea dlui 

Moraru nu a fost clară, eu am informat propunerea Comisiei de examinare a 

dosarelor care au parvenit în Direcția Finanțe și au fost înaintate în comisie, aprobate 

prin Decizia Consiliului care examinează fiecare dosar parvenit.  

Este regulamentul aprobat prin Decizia Consiliului raional, abateri de la acest 

regulament nu sunt. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Avizele comisiilor? 

IONIȚĂ Sergiu, consilier raional: Dl președinte, în comisia buget și finanțe ceea 

ce ține de informația de vine de la APL de nivelul I și II referitor la alocarea 

mijloacelor bănești pentru reparații capitale, investiții capitale din soldul mijloacelor 

bugetare. Comisia buget și finanțe a repartizat într-un mod, exact așa am participat 

în comisia agricultură și ecologie, exact s-a votat cum s-a votat în comisia buget și 

finanțe. Vreau să vă aduc la cunoștință că în două comisii sa votat identic, lista o 

aveți dacă este nevoie eu pot să citesc fiecare primărie în parte, dar le aveți în fața 

Dvs. Noi știm că este o sumă mică pentru primării, că cu 200 mii nici un proiect nu 

îl poți face. Eu am avut o propunere, ca pe viitor noi să luăm câte o primărie, două 

și să alocăm sume mult mai mari. Mulțumesc. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dl consilier Gajiu, și pe urmă punem 

la vot. 

GAJIU Vasile, consilier raional: Totuși în comisie noi nu am luat în vedere  

primăria Ivanovca din considerentul că am zis că vom da din fondul rutier la drumul 

care trece prin s.Ivanovca. Este drumul național, nu este drumul local, este drum 

raional și vine din fondul rutier. Și propun să vedem de unde și să-i dăm vreo 200 

mii ca la toate primăriile. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: În comisia sănătate s-a supus votului 

și s-a votat unanim, inclusiv dl Colța a votat ceea ce sa propus în comisia sănătate. 

Repartizate finanțele foarte reușit. Fiecare comisie are dreptul să aibă opinia lui. 

Din sală : puneți la vot. 

UDUDOVICI Ivan, consilier raional: Noi în comisia buget și finanțe am pierdut 

trei ore, ca până la urmă să găsim și limbă comună și am împărțit tot așa ca să fie 

mulțumiți și toți primari și cetățenii raionului Hîncești. Eu pun așa o întrebare, pentru 

ce ne întâlnim în comisia buget și finanțe, pentru ce ne-am pierdut sănătatea și 

timpul? 

TAȘCĂ Nicolae, consilier raional: Dle președinte, avizele comisiilor? 

MOROȘANU Nicoletta, consilier raional: Puneți la vot fiecare propunere. 



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dl consilier, fiecare comisie și 

fiecare consilier este egal și are dreptul la vot. 

GAJIU Vasile, consilier raional: Stimați colegi, eu consider că primăria Lăpușna 

are un sold de 6 mln de lei, și solicitarea este pentru procurarea mobilierului pentru 

primărie, de scos 100 mii lei fiindcă are soldul disponibil 6 mln. De scos de la 

Leușeni și Mereșeni câte 50 mii lei, că Leușeni are 4 mln în cont și Mereșni are 2 

mln în cont. De dat 200 mii la Ivanovca. 

MORARU Anatolie, consilier raional: Aveți patru comisii care au dat sumele. Hai 

să luăm pe rând, Boghiceni 200 mii, 200 mii, 200 mii, o comisie 300 mii. Sunt 200 

mii și mergem mai departe, unde cifrele sunt diferite ne oprim. Dar unde sunt 

majoritatea 200, dăm 200.  

GAJIU Vasile, consilier raional: De ce trebuie să mă conduc după rezultatele de 

la  o comisie dacă, trei comisii spun invers, inclusiv buget și finanțe. 

MOROȘANU Nicoletta, consilier raional: Puneți la vot fiecare propunere. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Pun la vot cum au parvenit 

întrebările. Dl Ioniță, în comisia lor a fost votată o oarecare listă, vă rog frumos 

supun votului... 

GAJIU Vasile, consilier raional: Modificarea... 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Da poftim. 

IONIȚĂ Sergiu, consilier raional: Puneți la vot propunerea mea cu modificarea 

dlui Gajiu. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Supun votului propunerea dlui Ioniță 

cu modificările dlui Gajiu, aceeași comisie. Cine este pentru propunerea dlui Ioniță 

votată în comisia buget și finanțe. 

Din sală: 14 

 Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __14___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____15_____. 

   

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _12__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __03_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul raional Colța Vasile a ieșit din sală, 3 consilieri raionali nu s-au 

expus prin vot. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Nu a trecut. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: A doua comisie, Învățământ, poftim. 

Întrebare, poftim. 

GAJIU Vasile, consilier raional: Dna Tonu, care este situația de bac pe Hîncești, 

că noi am văzut niște rezultate foarte proaste. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Trecem la următoarea propunere, 

Comisia Învățământ. 

Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __0___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____33_____. 

   

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _16__ voturi 

PSDE- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __04_ voturi 

PDCM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __04_ voturi 

PSRM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __03_ voturi 

PPDA- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __03_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __01_ voturi  

PNL- Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __01_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Unanim. Vă mulțumesc. 



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Trecem la următoarea propunere, 

inițiativa Comisiei Sănătate și Protecție Socială, poftim votați. 

Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __19___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____9_____.   

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __04_ voturi 

PDCM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __04_ voturi 

PSRM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __01_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  A trecut propunerea Comisiei 

Sănătate. Vă mulțumesc. 

Notă: 5 consilieri raionali nu s-au expus prin vot. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Supun votului, proiectul în 

întregime cu toate modificările trecute, Anexa nr.3, modificări și  Anexa nr.4 

completări. 

Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __18___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____12_____. 

   

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __04_ voturi 

PDCM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __04_ voturi 

PSRM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __03_ voturi 

PPDA- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  



PNL- Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __01_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Proiectul a trecut. În comisia noastră 

a votat și dl Colța. 

Notă: 3 consilieri raionali nu s-au expus prin vot, consilierul Roșculeț Victor a ieșit 

din sală. 

 

S-A EXAMINAT: 02/04 Cu privire la aprobarea Normativelor vizând numărul 

abonamentelor de telefonie de serviciu, faxuri, telefoane mobile pentru 

angajații Consiliului raional Hîncești pentru anul 2025 

                 Raportor: dna Galina ERHAN, Șefa-intermară, Direcția Generală 

Finanțe 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/04 

Cu privire la aprobarea Normativelor vizând numărul abonamentelor de telefonie de 

serviciu. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 comisii,  

avize pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Dacă nu sunt întrebări,  se supune 

votului proiectul 02/04, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____2____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __01_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __01_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

__________________________________________________________________ 

S-A EXAMINAT: 02/05 Cu privire la aprobarea proiectului „IS HI interactiv 

culture” /„Iași Hîncești – cultură interactivă”                                                         
        Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/05 

Cu privire la aprobarea proiectului „IS HI interactiv culture” /„Iași Hîncești – 

cultură interactivă” . Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/05, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____1____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __01_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierii raionali Ioniță Sergiu, Sîrbu Diana au ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 01/06 Cu privire la aprobarea proiectului „NO BORDERS 

TO HEALTH” /„SĂNĂTATE FĂRĂ FRONTIERE”                                                         
                  Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  



                 dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și 

Cooperare Transfrontalieră 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/06 

Cu privire la aprobarea proiectului „NO BORDERS TO HEALTH” /„SĂNĂTATE 

FĂRĂ FRONTIERE”. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/06, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierii raionali Ioniță Sergiu, Sîrbu Diana au ieșit din sală.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  31 și 2 ieșiți. 

S-A EXAMINAT: 02/07 Cu privire la aprobarea Proiectului „Tabără de 

excelență – PUNTE educațională între Maramureș-Hîncești-Strășeni-Ungheni, 

ediția 2025” 

 

              Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 



 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/07 

Cu privire la aprobarea Proiectului „Tabără de excelență – PUNTE educațională 

între Maramureș-Hîncești-Strășeni-Ungheni, ediția 2025”. Avizele comisiilor, vă 

rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/07, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, este ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/08 Cu privire la aprobarea și solicitarea finanţării din 

partea Consiliului Județean Maramureș pentru proiectul „Reabilitarea 

Taberei de odihnă „Privighetoarea din satul Bobeica, raionul Hîncești” 

                Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/08 

Cu privire la aprobarea și solicitarea finanţării din partea Consiliului Județean 



Maramureș pentru proiectul „Reabilitarea Taberei de odihnă „Privighetoarea din 

satul Bobeica, raionul Hîncești”. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/08, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, este ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/09 Cu privire la aprobarea proiectului „STROLLING 

THROUGH HISTORY” /„La pas prin istorie”                                                         
                Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  

                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/09 

Cu privire la aprobarea proiectului „STROLLING THROUGH HISTORY” /„La pas 

prin istorie” . Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/09, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, este ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/10 Cu privire la aprobarea proiectului „Building 

Together European Inclusive Education across borders” /„Construind 

împreună educația europeană incluzivă dincolo de frontiere”                                                        

 

                Raportor:  dl Iurie LEVINSCHI, Președintele raionului  
                          dna Elena NICHIFOR, Șefa  Direcției Economie și Cooperare 

Transfrontalieră 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/10 

Cu privire la aprobarea proiectului „Building Together European Inclusive 

Education across borders” /„Construind împreună educația europeană incluzivă 

dincolo de frontiere” . Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/10, vă rog să votați. 

 



   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, este ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/11 Cu privire la numirea în funcția de conducător al 

OLSDÎ Hîncești (Direcția Învățământ Hîncești) 

             Raportor:  dl Dionis URSU, Șef Secția Administrație Publică, 

Probleme de Secretariat și Protocol 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/11. 

Cu privire la numirea în funcția de conducător al OLSDÎ Hîncești (Direcția 

Învățământ Hîncești). Cine are întrebări? Este întrebare, poftim. 

 

GAJIU Vasile, consilier raional: Care sunt rezultatele pe Hîncești? De ce sunt așa 

de slabe rezultatele Direcției de Învățământ? Și a doua întrebare de ce Dvs. mergeți 

pe la școli și puneți directoriii să fie membru de partid?  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Înainte de a răspunde dna Tonu, eu 

vin cu o întrebare către dl consilier, Dvs aveți dovezi privind ceea ce spuneți? Când 

o să aveți atunci, spuneți. 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dvs. Aveți întrebări concrete la dna 

Tonu? Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Cine are întrebare 

nemijlocit la activitate? 

COLȚA Vasile, consilier raional: Dna a câștigat concursul, noi îi dorim succese. 

Acum v-ați băgat în politică, este hotărârea lui singură. Noi dorim ca să scoți 

mandatul acesta cu succes. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Felicitări dna Tonu, pentru patru 

ani. 

UDUDOVICI Ivan, consilier raional: Dna Tonu, felicitări. O întrebare care am 

dat-o dlui președinte și dnei secretare. Dacă aveți informații, câte note de 10 avem 

la 3 lucrări care s-au petrecut pe obiecte, câte de 9, 8? 

TONU Valentina, Șef Direcția Învîțământ Hîncești: Mulțumesc. În această 

direcție chiar voiam să răspund. Stimați consilieri, nuștiu unde ați văzut reflectate 

probele. Pentru că sistemul de învățământ al raionului a fost supus ca și întreg 

sistemul de învățământ al republicii, candidații la sesiunea de examen 2025 la 

pretestare care este considerat un exercițiu de atrenament al tuturor candidaților la 

examen. Noi cu Dvs, operăm astăzi bănuiesc eu de niște date care le-am analizat noi 

la nivel de direcție împreună cu colegii. Rezultatul acestor pretestări la limba și 

literatura română, la matematică și la istorie ele nu necesită astăzi convertite în note. 

Noi am încercat să le convertim pentru a cunoaște situația reală. Ca fiecare copil să-

și cunoască nivelul de pregătire către examenul de absolvire, iar profesorii să 

cunoască la ce etapă. Matematica a fost susținută la 27 februarie, a urmat luna martie, 

urmează aprilie, mai pe parcursul cărora elevii au de însușit materii noi, profesorul 

face consultații pentru ai pregăti către examen. Eu nuștiu ce invocați că Dvs. ați 

văzut rezultate. Aceste sunt doar niște exerciții. Cea mai mică medie o înregistrează 

școlile mici, acolo unde nu sunt profesori de specialitate. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Vă mulțumesc dl consilier 

Ududovici. Dacă nu mai sunt întrebări,  se supune votului proiectul 02/11, vă rog să 

votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____1____. 

 

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __01_ voturi 



PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Gajiu Vasile au  ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/12 Cu privire la încorporarea cetăţenilor născuţi în anii 

1998 – 2007 (născuți pînă la 31 iulie)   în serviciul militar în termen, cu termen 

redus sau cel civil în aprilie - iulie 2025 

         Raportor: dl Mihail COȘLEȚ, comandant Centrul Militar Teritorial 

Hînceşti;  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/12 

Cu privire la încorporarea cetăţenilor născuţi în anii 1998 – 2007 (născuți pînă la 

31 iulie)  în serviciul militar în termen, cu termen redus sau cel civil în aprilie - iulie 

2025. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/12, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, este ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/13 Cu privire la comercializarea unor active neutilizate 
            Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/13 

Cu privire la comercializarea unor active neutilizate. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/13, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Șterbeț Nicolae au   ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/14 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de 

Sănătate Bobeica” 

         Raportor:  dl Constantin BABUCI, șeful IMSP „Centrul de Sănătate Bobeica” 

 



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/14 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Bobeica” 

Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/14, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Șterbeț Nicolae au   ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/15 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de 

Sănătate Bujor” 

                  Raportor: dna Maria DAVID, șefa IMSP „Centrul de Sănătate Bujor” 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/15 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Bujor”. Avizele 

comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/15, vă rog să votați. 



 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Șterbeț Nicolae au   ieșit din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/16 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de 

Sănătate Ciuciuleni” 

            Raportor: dl Ion CHERDIVARĂ, șeful IMSP „Centrul de Sănătate 

Ciuciuleni” 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/16 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Ciuciuleni”. Avizele 

comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/16, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 



PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit 

din sală.  

S-A EXAMINAT: 02/17 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de 

Sănătate Crasnoarmeiscoe ” 

     Raportor: dl Igor DANILCENCO, șeful IMSP „Centrul de Sănătate 

Crasnoarmeiscoe” 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/17 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Crasnoarmeisoce”. 

Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/17, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit 

din sală.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Proiect votat. 

S-A EXAMINAT: 02/18 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de 

Sănătate Lăpușna-Pașcani ” 

            Raportor: dna Ludmila ANDRONIC, șefa IMSP „Centrul de Sănătate 

Lăpușna-Pașcani ” 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/18 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Lăpușna-Pașcani”. 

Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/18, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit 

din sală.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Unanim.  

S-A EXAMINAT: 02/19 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de 

Sănătate Sărata-Galbenă” 

         Raportor: dl Boris LÎSÎI, șeful IMSP „Centrul de Sănătate Sărata-Galbenă ” 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/19 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Sărata-Galbenă”. 

Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/19, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ioniță Sergiu, Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit 

din sală 



S-A EXAMINAT: 02/20 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de 

Sănătate Hîncești” 
         Raportor: dna  Lilia TĂNASE, șefa IMSP „Centrul de sănătate  Hîncești” 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/20 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul de Sănătate Hîncești”. Avizele 

comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/20, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit din sală 

S-A EXAMINAT: 02/21 Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor 

încăperi și spații neutilizate de către Instituția Medico Sanitară Publică 

“Centrul de Sănătate Hîncești”  

          Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/21 

Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor încăperi și spații neutilizate de 



către Instituția Medico Sanitară Publică “Centrul de Sănătate Hîncești” . Avizele 

comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/21, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Unanim. 

S-A EXAMINAT: 02/22 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Spitalul 

Cărpineni” 

Raportor: dl Ion PURICE, Director IMSP Spitalul Cărpineni 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/22 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Spitalul Cărpineni”. Avizele comisiilor, 

vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/22, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit din sală 

S-A EXAMINAT: 02/23 Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul 

Stomatologic  Hîncești” 

                  Raportor: Constantin MOCANU, Director-interimar IMSP Centrul 

Stomatologic  Hîncești 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/23 

Cu privire la normele specifice ale IMSP „Centrul Stomatologic  Hîncești”. 

Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/23, vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 



  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Unanim. 

S-A EXAMINAT: 02/24 Cu privire la aprobarea Planului teritorial de 

combatere a hepatitelor virale B, C și D pentru anii 2025-2028 pentru raionul 

Hîncești                 
 Raportor: dl Oleg CEBOTARI, Șef Direcție „Centrul de Sănătate 

Publică Hîncești” 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/24 

Cu privire la aprobarea Planului teritorial de combatere a hepatitelor virale B, C 

și D pentru anii 2025-2028 pentru raionul Hîncești. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/24 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 



PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit din sală 

S-A EXAMINAT: 02/25 Cu privire la aprobarea Planului de Acțiuni Privind 

realizarea Programului Național privind sănătatea mintală pentru anii 2023-

2027  
Raportor: dl Oleg CEBOTARI, Șef Direcție „Centrul de Sănătate 

Publică Hîncești 

 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/25 

Cu privire la aprobarea Planului de Acțiuni Privind realizarea Programului 

Național privind sănătatea mintală pentru anii 2023-2027. Avizele comisiilor, vă 

rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/25 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit din sală 

S-A EXAMINAT: 02/26 Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional 

Hînceşti nr. 03/21 din 22.12.2023 „Cu privire la desemnarea componenței 

Comisiei de cenzori a  ÎM ,,Centrul Stomatologic Raional Hîncești” 
Raportor: dna Aliona GRIGORAȘ, vicepreședinte al raionului 

              dna Elena MORARU TOMA, Secretarul Consiliului raional 

Hîncești 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/26 

Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional Hînceşti nr. 03/21 din 

22.12.2023 „Cu privire la desemnarea componenței Comisiei de cenzori a  ÎM 

,,Centrul Stomatologic Raional Hîncești”. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/26 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Șterbeț Nicolae, Ududovici Ivan  au   ieșit din sală 

IONIȚĂ Sergiu, consilier raional: Ar fi bine să vie, dl de la Centrul Stomatologic 

ca să discutăm activitatea. 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: Deaceea a fost 

necesitatea să modificăm componența comisiei de cenzori, ulterior comisia va 

analiza activitatea și respectiv directorul va ieși cu raport privind situația financiară 

și raport de activitate în proxima ședință. 

IONIȚĂ Sergiu, consilier raional: Ar trebui să finalizăm cu interimatul, de doi de 

când sunt consilier duce interimatul.  

S-A EXAMINAT: 02/28 Cu privire la constituirea  Consiliului  Administrativ 

a Instituţiei  Medico-Sanitare publice IMSP „Spitalul Cărpineni” 

Raportor: dna Aliona GRIGORAȘ, vicepreședinte al raionului 

                          dna Elena MORARU TOMA, Secretarul Consiliului raional 

Hîncești 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/28 

Cu privire la constituirea  Consiliului  Administrativ a Instituţiei  Medico-Sanitare 

publice IMSP „Spitalul Cărpineni”.  

 

ȚURCAN Grigore, consilier raional: Avizele? 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/28 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 



PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan a  ieșit din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Mulțumesc. 

S-A EXAMINAT: 02/28 Cu privire la aprobarea acordului pentru efectuarea 

lucrărilor de renovare și conservare a eficienției energetice a blocului 

chirurgical la IMSP “Spitalul Raional Hîncești” 

       Raportor: dl Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/28 

Cu privire la aprobarea acordului pentru efectuarea lucrărilor de renovare și 

conservare a eficienției energetice a blocului chirurgical la IMSP “Spitalul Raional 

Hîncești”. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/28 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan, Coicu Iurie  au  ieșit din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Vă mulțumesc. Unanim. 

S-A EXAMINAT: 02/29 Cu privire la defrișarea arborilor 

                      Raportor: dl Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/29 

Cu privire la defrișarea arborilor.  Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/29 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 



Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan au  ieșit din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Proiect votat. 

S-A EXAMINAT: 02/30 Cu privire la efectuarea unor modificări și completări 

la Decizia nr. 07/25 din 17 decembrie 2024 cu privire la Programul de 

întreținere și reparație a drumurilor publice pentru anul 2025 

            Raportor: Adrian TAȘCĂ, Șef Secția Construcții, Gospodărie 

Comunală și Drumuri 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/30 

Cu privire la efectuarea unor modificări și completări la Decizia nr. 07/25 din 17 

decembrie 2024 cu privire la Programul de întreținere și reparație a drumurilor 

publice pentru anul 2025. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/30 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan au  ieșit din sală 



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Proiect votat. 

S-A EXAMINAT: 02/31 Cu privire la aprobarea listei beneficiarilor de locuințe 

sociale în locațiune 
       Raportor: dl Dionis URSU, Șef Secția Administrație Publică, Probleme 

de Secretariat și Protocol 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/31 

Cu privire la aprobarea listei beneficiarilor de locuințe sociale în locațiune. Avizele 

comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/31 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __32___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan au  ieșit din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Proiect votat. Vă mulțumesc. 

S-A EXAMINAT: 02/32 Cu privire la transmiterea unor mijloace fixe 

            Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

                 Dna Svetlana VRABIE, contabil-șef Aparatul Președintelui 



 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/32 

Cu privire la transmiterea unor mijloace fixe. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/32 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _14_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan, Moraru Vasile, Tașcă Nicolae au  ieșit 

din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Proiect votat. 

S-A EXAMINAT: 02/33 Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor 

spații neutilizate 

    Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

               dna Svetlana VRABIE, contabil-șef Aparatul Președintelui 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/33 

Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor spații neutilizate. Avizele 

comisiilor, vă rog? 



 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/33 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __31___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _15_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan, Moraru Vasile, au  ieșit din sală 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Unanim. Proiect votat. 

S-A EXAMINAT: 02/34 Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor 

active  neutilizate de către Direcția Cultură și Turism Hîncești 

    Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

               dna Mariana JALBĂ, Șefa Direcției Cultură și Turism  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/34 

Cu privire la autorizarea dării în locațiune a unor active  neutilizate de către 

Direcția Cultură și Turism Hîncești. Este o întrebare, vă ascult dl consilier. 

Avizele comisiilor, vă rog? 

 



MORARU Anatolie, consilier raional: La comisia s-a discutat de scos cuvântul 

negocieri directe.Voi o  să faceți negocieri directe și o să ziceți că consilierii au votat. 

Scoateți sintagma. 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Nu aveți dreptate. Este vorba de 2 

active neutilizate, spațiul din preajma Casei de Cultură și 63 m.p. acolo se petrece 

doar cu licitație și sala de dans care este în incinta Casei de Cultură prin negocieri 

directe, deoarece sala nu se dă pe un termen de 24 ore dar pe un program redus. 

COLȚA Vasile, consilier raional: Sala de dans nu se poate de dat fără bani? 

MOROȘANU Nicoletta, consilier raional: Acolo este agent economic. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Supunem votului, propunerea dlui 

consilier. Cine este pentru a scoate sintagma negocieri directe? Cine este pentru 

această propunere, vă rog votați? 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __14___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____10____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _07__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __03_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan, Moraru Vasile, Barcari Tatiana au  ieșit 

din sală 3 consilieri nu s-au expus prin vot. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  A trecut propunerea dlui consilier. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Supunem votului, proiectul de 

decizie cu modificarea trecută? Cine este pentru , vă rog votați? 

Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 



   Pro __21___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _05_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: consilierul  raional Ududovici Ivan, Moraru Vasile, Barcari Tatiana au  ieșit 

din sală, 9 consilieri nu s-au expus prin vot. 

S-A EXAMINAT: 02/35 Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional 

Hînceşti nr. 07/07 din 17.12.2024 „ Privind transmiterea, unor bunuri  în 

administrarea Instituției Publice Gimnaziul ”Mihai Viteazul” și transmiterea 

activelor din proprietatea publică a bugetului raional în proprietatea publică a 

UATde nivelul I” 

      Raportor:  dl Sergiu PASCAL, Specialist principal (jurist)  

 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/35 

Cu privire la modificarea Deciziei Consiliului Raional Hînceşti nr. 07/07 din 

17.12.2024 „ Privind transmiterea, unor bunuri  în administrarea Instituției Publice 

Gimnaziul ”Mihai Viteazul” și transmiterea activelor din proprietatea publică a 

bugetului raional în proprietatea publică a UAT de nivelul I”. Vă rog, dacă aveți 

întrebări? 

 

IONIȚĂ Sergiu, cnsilier raional: În comisia buget și finanțe noi am discutat ca 

bunurile să fie transmise primăriei Hîncești. S-a votat cu majoritatea ca toate aceste 

bunuri să le transmitem primăriei. 



PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Stimați consilieri, procedura de 

transmitere a bunurilor dintre administrațiile APL se face prin acordul deciziilor  

consiililor locale. Avem nevoie de acordul primăriei Hîncești care se exprimă printr-

o decizie. La moment nu avem, nici demersul primăriei prin care să solicite 

transmiterea bunurilor în cauză. În situația în care noi am transmis către școala nr.1 

Gimnaziul ”Mihai Viteazul” pentru a fi folosit ca inventar sportiv pentru procesul 

de învățământ. Direcția de Învățământ a înaintat demers de a transmite aceste bunuri 

pentru a fi folosite de Școala de Sporturi din subordinea Direcției de Învățământ. 

Aceasta este esența proiectului. Dacă primăria Hîncești avea nevoie de bunurile în 

cauză, la următoarea ședință veți lua o hotărâre. Proiectul nu poate fi modificat altfel, 

decât cum este prezentant. 

IONIȚĂ Sergiu, cnsilier raional: Este dl primar în ședință, el dă acordul. 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Dl primar nu este reprezentant 

împuternicit. Nouă ne trebuie decizia consiliului. 

MORARU Ion, consilier raional: Eu propun de suspendat și de examinat la 

următoarea ședință. Dle președinte eu propun să puneți la vot propunerile, și nu 

trebuie de pierdut timp. 

MORARU Anatolie, consilier raional: Noi am invitat primarul în ședință, că să ne 

expuie dorește să primească sau nu. Are acum ședința consiliului și poate să aprobe 

primirea. Noi transmitem nuștiu cui, Dna Tonu, Dvs. aveți unde să instalați 

echipamentul? 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului Hîncești: Dar ce facem cu școala, o 

închidem? 

MORARU Anatolie, consilier raional: Nu o închidem, dar le comasăm. Dna Tonu, 

Dvs. aveți sală de box? Consiliul raional are sală de box? Ce facem cu aceste două 

școli, nu au unde se antrena? 

Gălăjie din sală. 

MORARU Vasile, consilier raional: A solicitat primăria de la consiliul 

echipamentul, nu prin judecată, a fost excutorul, noi am achitat executorul. Acum îi 

trebuie la primărie echipamentul? Cândva nu îi trebuia, acum la primărie îi trebuie 

echipamentul. 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Vorbiți câte unu.  

MORARU Anatolie, consilier raional: Dl președinte eu propun ca primarul de 

Hîncești să ne spuie ce este cu sala în cauză? 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dl primar, vă rog. 

BOTNARI Alexandru, primarul mun.Hîncești: Bună ziua, în primul rând vreau 

să mulțumesc dlui președinte că m-ia oferit posibilitate să fac claritate în acest 



subiect. Bunul respectiv îi aparține primăriei. Fără acordul primăriei, consiliul 

raional a investit bani acolo. Noi am venit cu scrisoare și ne-am judecat un an de zile 

ca să facem claritate. Este un bun care aparține primăriei. Primăria Hîncești, secția 

de box, antrenorul antrenează în Colegiul de Construcții. Colegiului îi achităm 85 de 

mii pe an  pentru sala de judo. Primăria a investit și vedeți care sunt rezultatele în 

judo, și alte probe. Intenționăm să construim și o sală, reconstrucția stadionului. În 

situația dată, decizia care a fost luată, conform prevederilor legii, odată ce bunul 

aparține primăriei Hîncești trebuie să fie transmis. Inițiativa de a transmite clădirea 

nu a fost. Astfel, noi am ajuns în situația ca noi să ne judecăm. Noi cu dna Tonu am 

convenit ca antrenorii de la scoala municipală și cea de la consiliul raional să facă 

antrenamente în secția de box. Faceți o listă care sunt bunurile consiliului raional. 

Prin decizia dvs. , transmiteți utilajul la Mihai Viteazul. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Câteva minute pentru explicații dna 

Tonu, vă rog frumos. 

TONU Valentina, Șefa Direcției Învățământ Hîncești: Domnilor consilieri, 

școala de sport raională, bunurile care se găsesc în sala de box aparțin Consiliului, 

dar l-ea folosit școala de sport raională din gestiunea Direcției Învățământ. Noi am 

fost în procesul acesta de judecată care s-a încheiat cu somația ca să luăm/să 

evacuăm bunurile de acolo, fiindcă patrimoniul întradevăr e al primăriei și atunci 

când s-au făcut investiții cu adevărat s-a încălcat legea. Atâta timp cât școala de sport 

din gestiunea Direcției Învățământ s-a ocupat acolo și s-a folosit de aceste bunuri, 

noi am achitat, pentru că noi arendăm spațiul de la Mihai Viteazul am achitat 

consumul de energie inclusiv și pentru arendă, nu avem nici o restanță. Când a apărut 

deja această decizie că trebuie să evacuăm de acolo bunurile, decizia judecății, noi 

am ajuns la consens cu dl primar, dl director cât și cu antrenorii atât a școlii de sport 

raionale din gestiunea Direcției Învățământ cât și cu cei de la școala de sport 

municipală să desfășurăm cu un orar decalat activitățile sportive, adică într-o zi face 

antrenorul de la  școala municipală, în altă zi fac ai noștri de la școala de sport 

raională. Vorbim că sunt două școli separate. Au apărut neânțelegeri dintre antrenori 

și a apărut acest proiect de decizie. 

IONIȚĂ Sergiu, consilier raional: Facem decizia consiliului așa cum trebuie să fie 

legal. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Dar ce facem cu decizia de judecată? 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Stimați consilieri, ce se referă la 

decizia judecății, noi suntem obligați să o executăm. La moment avem o încheiere a 

executorului judecătoresc neexecutată. 

MORARU Anatolie, consilier raional: Dle președinte, este o propunere ca decizia 

în cauză să o susținem cu modificări, unde transmitem bunurile la Direcția 

Învățământ cu condiția ca ele să rămâie unde se află acuma. Modificăm că le 



transmitem dar rămâne în școala cutare și se antrenează și școala municipală și 

școala raională. 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Stimați consilieri, propunerea dlui 

Moraru este nu rea, este o propunere realizabilă. Bunurile se duc la Direcție, dar ca 

ele să activeze, direcția trebuie să ia în arendă spațiul în cauză. Dacă primăria este 

deacord să transmită spațiul în locațiune, noi nu avem nimic împotrivă. 

MORARU Anatolie, consilier raional: Ei pot să facă un acord de locațiune. 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): În asta și a fost problema, primăria 

nu a dorit niciodată să facă contractul acesta. 

Din sală gălăgie. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Punem la vot propunerea dlui 

consilier, el vine cu propuneri rezonabile. Formulați încă o dată propunerea. 

MORARU Anatolie, consilier raional: Transmitem la Direcția Învățământ, dar 

inventarul rămâne în școala unde este acum. 

PASCAL Sergiu, specialist principal (jurist): Înseamnă că la pct.1.2 după 

cuvintele conform Anexei, de complectat cu sintagma pentru a fi folosită în cadrul 

școlii sportive raionale... 

MORARU Anatolie, consilier raional: Pentru a fi folosite în edificiul școlii de box 

municipale. 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: Aici este de a 

permite de a folosi bunurile de către școala municipală.  

TAȘCĂ Nicolae, consilier raional: E corect ca utilajul să rămâie în cadrul școlii 

raionale sportive, că ne aprține nouă și ca prioritate avem acest serviciu. Din simplu 

motiv că nu avem un domiciliu stabilit, unde o să emigreze serviciul acolo va emigra 

și utilajul. Dacă va reuși Direcția de Învățământ împreună cu școala raională sportivă 

va reuși să încheie contract de locațiune pentru ași exercita activitățile pentru copii, 

acolo va fi utilajul. 

MORARU Anatolie, consilier raional: Reveniți la propunerea mea. 

Gălăjie din sală. 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/35 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 



   Pro __26___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____1___. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _10_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _1__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

Notă: 6 consilieri nu s-au expus prin vot 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  După semnarea contractului de 

locațiune. Gata am închis întrebarea. 

S-A EXAMINAT: 02/36 Cu privire la aprobarea Cadastrului funciar al 

raionului conform situației la 01 ianuarie 2025 

     Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/36 

Cu privire la aprobarea Cadastrului funciar al raionului conform situației la 01 

ianuarie 2025. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/36 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __33___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 



PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _04_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Unanim. Proiect votat. 

S-A EXAMINAT: 02/37 Cu privire la aprobarea Listei bunului imobil proprietate 

publică a raionului 

    Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/37 Cu 

privire la aprobarea Listei bunului imobil proprietate publică a raionului. Avizele 

comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/37 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  



PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Mulțumesc.Unanim.  

Notă: onsilierii raionali Gajiu Vasile, Moraru Anatolie, Ududovici Ivan au plecat 

din ședință  

S-A EXAMINAT: 02/38 Cu privire la inițierea procedurii de formare a 

sectorului de teren aferent unor obiective  

       Raportor: dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații Funciare și Cadastru  

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/38 Cu 

privire la inițierea procedurii de formare a sectorului de teren aferent unor obiective. 

Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/38 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 



OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Mulțumesc.Unanim.  

Notă: onsilierii raionali Gajiu Vasile, Moraru Anatolie, Ududovici Ivan au plecat 

din ședință  

S-A EXAMINAT: 02/39 Cu privire la aprobarea formării prin separare a unor 

bunuri imobile din terenul cu numărul cadastral 5301205.083 

 Raportor:  dl Victor RACHIU, Șef Serviciul Relații funciare și Cadastru   

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Se propune chestiunea cu nr.02/39 

Cu privire la aprobarea formării prin separare a unor bunuri imobile din terenul cu 

numărul cadastral 5301205.083. Avizele comisiilor, vă rog? 

 

MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: 4 avize 

pozitive.  

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  4 avize pozitive. Dacă nu sunt 

întrebări,  se supune votului proiectul 02/39 vă rog să votați. 

 

   Cine este pentru? Împotrivă ? S-a abținut? 

   Pro __30___, împotrivă ____0_____, s-au  abţinut ____0____. 

  

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _01_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _01_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Mulțumesc.Unanim.  

Notă: onsilierii raionali Gajiu Vasile, Moraru Anatolie, Ududovici Ivan au plecat 

din ședință  



S-A EXAMINAT: 02/40 Cu privire la desemnarea unui consilier care va semna 

deciziile Consiliului în cazul în care Preşedintele ședinței va fi în imposibilitate 

de a le semna 

                               Raportor: președintele ședinței 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Cu privire la desemnarea unui 

consilier care va semna deciziile Consiliului în cazul în care Preşedintele ședinței va 

fi în imposibilitate de a le semna. Propuneri? 

 

BOBROV Valeriu, consilier raional: Dna Moroșanu. 

 

IONIȚĂ Sergiu, consilier raional: Dl Moraru Ion. 

 

 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Punem la vot prima propunere, dna 

Moroșanu Nicoletta? 

 

     Cine este pentru ? Împotrivă ? S-a abținut? 

                 Pro _21_, împotrivă _0__, s-au  abținut _0_ 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: A trecut candidatura dnei. 

Mulțumim frumos. 

Rezultatele votării per fracțiune: 

PP PAS- Pro _16_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut _0__ voturi 

PSDE- Pro _02_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PDCM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PSRM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PPDA- Pro _03_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

PLDM- Pro _0_ voturi , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi  

PNL- Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  abținut __0_ voturi 

Consilier independent Ioniță Sergiu Pro _0_ vot , împotrivă ___0__voturi , s-au  

abținut __0_ voturi 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței:  Mulțumesc.Unanim.  

Notă: consilierii raionali Gajiu Vasile, Moraru Anatolie, Ududovici Ivan au plecat 

din ședință , 9 consilieri nu s-au expus prin vot. 



DIVERSE.  INTERPELĂRI. PROPUNERI. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Mergem la diverse, întrebarea dlui 

Moraru. Declar ședința închisă. Poftim, dl Moraru. 

MORARU Ion, consilier raional: Această întrebare eu am formulat-o din start, 

adică, în una de ședințe a fost luat decizia de a trece drumul Lăpușna-Stolnicieni. De 

fapt a fost o discuție, care este mersul acestei decizii. A doua, eu am avut o 

interpelare înregistrată cu privire la schimbarea organigramei de state în legătură cu 

funcțiile vacante care sunt multe în cadrul consiliului raional și a doua cu privire la 

gestionarea transportului de serviciu. A fost într-o scrisoare inclusă. 

 OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Mulțumesc, am înțeles întrebarea. 

LEVINSCHI Iurie, Președintele raionului Hîncești: Noi suntem cointeresați, dar 

au refuzat. Și noi trebuie să facem, dl Rachiu demers către administrația drumurilor? 

Noi lucrăm, dl consilier, este și în interesul nostru fiindcă noi din sursele noastre nu 

v-om putea întreține. Este drum de piatră ce leagă Lăpușna cu Stolniceni. Cea mai 

bună variantă este să îl dăm la Administrația Drumurilor, dar porțiunea de la drumul 

acesta pînă la Șipoteni să ne asigurăm să facem cu resursele noastre asfaltare în 

beton. 

MORARU Ion, consilier raional: Și a doua întrebare este răspunsul la interpelări. 

Cu părere de rău eu nu am primit răspuns. 

 MORARU TOMA Elena, Secretarul consiliului raional Hîncești: Dl consilier, 

cu privire la modificarea statelor de personal, eu personal v-am dat răspuns., cu toate 

că ziceți că nu ați primit răspuns, v-am anexat și comisia care lucrează asupra statelor 

de personal. Ulterior ați adresat această întrebare verbal în cadrul ședinței privind 

statele de personal, și ați primit atunci răspuns că statele de personal pot fi modificate 

conform procedurii până în luna mai ca să fie aprobate de Ministerul Finanțelor, să 

intre în buget, ca să intre în vigoare în luna ianuarie. Ca procedură, comisia a fost 

modificată din ceea ce cunosc. La a doua întrebare Dvs. nu ați vorbit de gestionarea 

tranportului dar despre instalarea instațiilor de GPS. Dvs, sunteți consilieri, aprobați 

mijloacele financiare necesare pentru a instala GPS. 

OLIȘEVSCHI Sergiu, Președintele ședinței: Mulțumesc. 

BARCARI Tatiana, consilier raional: Stimate președinte, stimați consilieri, 

deoarece suntem în ajun de sărbători de paști, vreau să doresc tuturor sănătate și 

bunăstare în familii. Să fim mai binevoitori unii cu alții. 




